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Spørsmål til Ordfører

Kan du bekrefte at det dessverre nok en gang rekrutteres fra 
skolehelsetjenesten og helsestasjonene til Corona teamet?

Det er ingen tvil om at Corona teamet vårt har gjort en fantastisk jobb 
under pandemien som har vært og som vi fortsatt står i. Samtidig så har 
det hatt sin pris for vår barn og unge i Karmøy.

Vi vet at i den tidlige fasen så brukte vi helsestasjonen på Åkra som 
lokale, og tok ut det som var av ressurser i sone 1 og 2 til å jobbe i 
Corona teamet.

Nå nærmer det seg snart 2 år i mars, og fortsatt er ikke helsestasjonen på 
Åkra som ble brukt til  luftveislegevakt i 8 mnd oppe og går etter forrige 
ressurstapping, og i Skudenes så er det kun tilbud 1 av 5 dager. Vi har 
også skuler uten helsesykepleier.

Det å prioritere barn og unge som sliter og som trenger oppfølging av 
helsesykepleiere og andre spesialist tjenester bør nå prioriteres! Ungdom 
og barn som trenger hjelp, har allerede hatt en stor belastning, og nå må 
ikke disse bli en salderingspost! Det trur jeg et samlet kommunestyre kan 
stile seg bak!

Derfor blir jeg dypt bekymret over at det nå kommer meldinger om at det 
nok en gang tas ut kompetanse fra skolehelsetjeneste og helsestasjoner til 
vårt Corona team.

Kan ordfører bekrefte eller avkrefte dette, og i tilfelle gjøre de 
nødvendige grep for å reversere disse!
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